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P r o t o k ó ł   Nr XXIII/11 
z  XXIII sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie 

w dniu 29 grudnia 2011r. w godz.1600 –1800 

- w Sali Nr 108 Urzędu Miasta w Kętrzynie. 

 

Ustawowy skład Rady 21 radnych  - wszyscy obecni. Lista obecności stanowi zał.nr 1 do 
protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 
- Zastępca Burmistrza – Andrzej Degórski  
- Skarbnik Miasta – Władysław Litwinowicz  
- Przedstawiciele lokalnej prasy, Kętrzyńskiej Telewizji Kablowej oraz Telewizji 

Internetowej. 
- Mieszkańcy Kętrzyna 

 
Ad.pkt 1 Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik otworzył obrady XXIII sesji Rady Miejskiej 
w Kętrzynie, zwołanej zgodnie z art.20 ust.1  ustawy o samorządzie gminnym. Przewodniczący 
stwierdził prawomocność obrad oraz powitał radnych, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika Miasta, 
zaproszonych gości, mieszkańców Miasta oraz media.   
Obsługę prawną sesji zapewnia mec. Jakub Zięty, protokolantem jest Teresa Dudzińska. 
 
Ad.pkt 2 Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik przedstawił porządek obrad – zgodnie z 
zał.nr 2 do protokołu. 
 
Do zaproponowanego porządku obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady oraz prac między 

sesjami. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
6.1. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2012-2015 

6.1.1. odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miejskiej Kętrzyn na lata 2012-2015 wraz z uzasadnieniem. 

6.1.2. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały  
6.1.3. odczytanie stanowisk klubów radnych, 
6.1.4. odczytanie opinii stałych komisji Rady Miejskiej, 
6.1.5. odczytanie stanowiska Burmistrza Miasta w sprawie opinii Komisji Rady, 
6.1.6. dyskusja nad poprawkami do Wieloletniej Prognozy Finansowej GMK na lata 2012-

2015 i ich głosowanie, 
6.1.7. głosowanie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej GMK na lata 2012-

2015. uchwalenia budŜetu miasta na rok 2012. 
6.1.8. odczytanie projektu uchwały budŜetowej wraz z uzasadnieniem, 
6.1.9. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budŜetu 
6.1.10. odczytanie stanowisk klubów radnych, 
6.1.11. odczytanie opinii stałych komisji Rady Miejskiej, 
6.1.12. odczytanie stanowiska Burmistrza Miasta w sprawie opinii Komisji Rady, 
6.1.13. dyskusja nad poprawkami do budŜetu i ich głosowanie, 
6.1.14. głosowanie projektu uchwały budŜetowej.  

6.2. o zmianie uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie Nr LIX/307/09 z dnia 30 grudnia    2009 r. 
w sprawie współdziałania Gminy Miejskiej Kętrzyn z innymi jednostkami samorządu 
terytorialnego prowadzącymi szkoły w zakresie dotyczącym zorganizowania nauczania 
religii Kościoła Chrześcijan Baptystów. 

6.3. wykazu wydatków budŜetu Miasta Kętrzyn, które w 2011r. nie wygasają z upływem roku 
budŜetowego. 

6.4. o uchyleniu uchwały Nr XVII/100/11 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 27 października 
2011r.  
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w sprawie udzielenia pomocy finansowej  Województwu Warmińsko-Mazurskiemu na 
realizację modernizacji i rozbudowę Regionalnego Systemu Informacji Publicznej.  

6.5. o zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2011–2014. 
6.6. o zmianach w budŜecie miasta. 

7. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 
8. Przyjęcie protokołu Nr XXII/11 z dnia 22 grudnia 2011r 
9. Zamknięcie XXIII sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 
 
- uwag nie zgłoszono, tym samym porządek został przyjęty. 
  
Ad.pkt 3 Zastępca Burmistrza Andrzej Degórski poinformował, iŜ od ostatniej sesji, na której 
składał sprawozdanie minął tydzień czasu i dodał, Ŝe wszelkie sprawy są załatwiane na 
bieŜąco. Działania w zakresie przekazywania do publikacji i nadzoru uchwał są standardowo 
załatwiane. NajwaŜniejszym wydarzeniem w minionym tygodniu było podpisanie trzech 
porozumień ze Starostwem Powiatowym  dotyczących współfinansowania inwestycji 
drogowych: ul.Harcerska oraz Kołobrzeska, ul.Rynkowa i ul.Wąska. 
 
Ad.pkt 4 Interpelacje i zapytania radnych. 
Radna Urszula Baraniecka zadała następujące zapytania: 
- w związku z planowanym otwarciem kina „Gwiazda” czy jest juŜ kalkulacja cen biletów? 
- prosi o przedstawienie zestawienia dotyczącego poniesionych kosztów na całkowity remont 
Ratusza miejskiego. 
 

Radny Andrzej  Niedźwiecki złoŜył interpelację w sprawie  waŜnej dla mieszkańców i zadał 
pytanie „dlaczego Kętrzyńska Telewizja Internetowa pani redaktor Ochnik czy teŜ  pan 
wydawca pan Nietrzeba zamieszcza jedynie wypowiedzi wygodne dla pana Burmistrza 
Krzysztofa Hećmana, członków klubu Kętrzyn 2000. Pragnę zauwaŜyć, Ŝe to nie jest prywatna 
telewizja pana Hećmana, a pan Burmistrz póki co nie  Berlusconi. Mam w pamięci przekaz, 
kiedy podejmowano uchwałę wyraŜającą zgodę na zwolnienie mnie z pracy. Przedstawiono 
jedynie głosy zarządu, pominięto wypowiedź ks.śuchowskiego, pominięto jego argumenty a 
najwaŜniejszym newsem z tej sesji była zagadka, czemu radny Niedźwiecki nie dmuchał w 
alkomat. Dlaczego w tej relacji nie było tego, Ŝe to  usłuŜny redaktor pan Tomczak, lokalny 
autorytet dziennikarski rozmawia najpierw z policją, a potem szepce coś z panem burmistrzem 
Hećmanem. Wnioskuję więc, by zaprzestać tego typu relacji z obrad Rady Miasta i zastąpić je 
relacjami on-line, a do pana Przewodniczącego Wachnika zwracam się z prośbą, by nie 
zapraszać tej telewizji na obrady”. Dodał, Ŝe pani radna Urszula Baraniecka wielokrotnie 
poruszała tą kwestię, ale nadal Kętrzyńska Telewizja Internetowa  jest traktowana jako 
prywatna telewizja pana Hećmana. 
 
Ad.pkt 5 Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
Zastępca Burmistrza Andrzej Degórski odnosząc się do zapytań poinformował, Ŝe Kino rusza od 
6 stycznia 2012r.  i w dniach 6,7,8 stycznia będą dni otwarte i rozpoczną się projekcje. 
Odnośnie cen biletów było w tej sprawie pytanie radnych, na które odpowiadał Dyrektor KCK i 
radnej Urszuli Baranieckiej zostanie równieŜ taka odpowiedź przedstawiona. W kwestii 
rozliczenia remontu Ratusza – takie zestawienie kosztów zostanie przygotowane i 
przedstawione. Odnosząc się do pytania radnego Andrzeja Niedźwieckiego poinformował, Ŝe 
zostały podjęte działania w celu uruchomienia przebiegu sesji on-line. 
 
Ad.pkt 6   U C H W A Ł Y  
6.1.Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik poinformował, Ŝe Rada Miejska w tym punkcie 
przystępuje do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2012-2015. Dodał, Ŝe projekt  uchwały został 
radnym dostarczony  w dniu 19 listopada 2011r. 
 
6.1.1.Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik odczytał projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2012-2015 wraz z uzasadnieniem – 
zgodnie z zał.nr 3 do protokołu. 
Do projektu uchwały Burmistrz Miasta zgłosił dwie autopoprawki, które zostały przedstawione 
przez Skarbnika Miasta Władysława Litwinowicza: 

1. autopoprawka z dnia 28 listopada 2011r. – zgodnie z zał.nr 4 do protokołu. 
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2. autopoprawka z dnia 29 grudnia 201r. – zgodnie  z zał.nr 5 do protokołu. 
 
6.1.2.Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik odczytał opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej  o projekcie uchwały, zgodnie z którą Uchwałą Nr RIO.VIII-0120-724/11 
Składu Orzekającego RIO w Olsztynie z dnia 5 grudnia 2011r. postanowiono pozytywnie 
zaopiniować projekt uchwały w sprawie WPF. Uchwała RIO stanowi zał.nr 6 do protokołu. 
 
6.1.3.Przewodniczący Stanisław Wachnik poprosił o odczytanie stanowisk klubów radnych. 
 
Przewodniczący Klubu Radnych „Kętrzyn 2000” Dariusz Duczek odczytał opinię Klubu Radnych 
Kętrzyn 2000, stanowiącą zał.nr 7 do protokołu. 
 
Przewodniczący Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości Tomasz Komorowski odczytał opinię 
Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości, stanowiącą zał.nr 8 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej Urszula Baraniecka odczytała opinię 
Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej, stanowiącą zał.nr 9 do protokołu. 
 
6.1.4.Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik odczytał opinie stałych komisji Rady Miejskiej – 
zgodnie z zał.nr 10 do protokołu. 
 
6.1.5. Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik odczytał stanowisko Burmistrza Miasta w 
sprawie opinii Komisji Rady, zgodnie z zał.nr 11 do protokołu. 
 
6.1.6. Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik otworzył dyskusję nad poprawkami do 
Wieloletniej Prognozy Finansowej GMK na lata 2012-2015 oraz poinformował, Ŝe następnie 
zostaną one poddane pod głosowanie. 
 
Radna Urszula Baraniecka poinformowała, Ŝe naleŜy w WPF zaplanować środki na remonty ulic 
w porozumieniu z powiatem w roku 2013 i ma nadzieję, Ŝe taka zmiana zostanie radnym 
przedstawiona. 
 
Radny Romuald Budrewicz poinformował, Ŝe zgodnie z deklaracjami wszelkie pozyskane środki 
dodatkowe z tytułu wzrostu podatków mają być przeznaczone na tzw.dywaniki asfaltowe w 
ulicach miejskich lub w ulicach powiatowych, pod warunkiem 50% partycypacji powiatu w ich 
finansowaniu. 
 
Radna Irena Hadziewicz poinformowała, Ŝe poprze ten budŜet i nadmieniła, Ŝe zachłysnęliśmy 
się drogami, ale powinniśmy teŜ pamiętać o mieszkańcach, aby pozyskiwać i przeznaczać 
więcej środków na lokale komunalne. 
 
Radny Krystian Abramowicz poinformował, Ŝe wykonując tzw. dywaniki w ulicach naleŜy 
równieŜ zwrócić uwagę na infrastrukturę podziemną, czyli kanalizację sanitarną i deszczową, 
aby przy okazji remontu ulic wykonywać równieŜ te modernizacje. 
 
Radny Jerzy Koniuszewski poparł wypowiedź radnej Ireny Hadziewicz i dodał, Ŝe równieŜ 
uwaŜa, Ŝe oprócz ulic naleŜy zwrócić równieŜ uwagę na bardzo zły stan techniczny kamienic 
zlokalizowanych np. przy ul.Sikorskiego i na ten cel równieŜ przeznaczać środki z budŜetu. 
 
Wobec braku głosów dyskusji Przewodniczący rady Stanisław Wachnik zamknął dyskusję i 
następnie poddał pod głosowanie dwie poprawki Burmistrza Miasta: 

1. poprawka w brzmieniu, jak w załączniku nr 4 do protokołu. 
W chwili zarządzenia głosowania na Sali obecnych było 21 radnych. „Za” przyjęciem poprawki 

głosowało 21 radnych, 0 „przeciw”,0 „wstrzymało się od głosu. 

Poprawka została przyjęta. 
 

2. poprawka w brzmieniu, jak w załączniku nr 5 do protokołu. 
W chwili zarządzenia głosowania na Sali obecnych było 21 radnych. „Za” przyjęciem poprawki 

głosowało 21 radnych, 0 „przeciw”,0 „wstrzymało się od głosu. 

Poprawka została przyjęta. 
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6.1.7.Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik poddał pod głosowanie uchwałę. 
Uchwała Nr XXIII/125/11 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej GMK na lata 
2012-2015 wraz poprawkami – zał.nr 12 – została podjęta. 
W chwili zarządzenia głosowania na Sali obecnych było 21 radnych. „Za” podjęciem uchwały  

głosowało 21 radnych, 0 „przeciw”,0 „wstrzymało się od głosu. 

 

6.2. Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik poinformował, Ŝe Rada Miejska w tym punkcie 
przystępuje do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta na rok 
2012. Dodał, Ŝe projekt  uchwały został radnym dostarczony  w dniu 19 listopada 2011r. 
 
6.2.1.Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik odczytał projekt uchwały budŜetowej wraz z 
uzasadnieniem zgodnie z zał.nr 13 do protokołu. 
 
Do projektu uchwały Burmistrz Miasta zgłosił autopoprawkę, która została przedstawiona przez 
Skarbnika Miasta Władysława Litwinowicza - zgodnie z zał.nr 14 do protokołu. 
 
6.2.2.Przewodniczący Stanisław Wachnik odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej  o 
projekcie uchwały, zgodnie z którą Uchwałą Nr RIO.VIII-0120-725/11 Składu Orzekającego 
RIO w Olsztynie z dnia 5 grudnia 2011r. postanowiono pozytywnie zaopiniować projekt 
uchwały budŜetowej Miasta Kętrzyn na 2012 rok. Uchwała RIO stanowi zał.nr 15 do protokołu. 
Ponadto Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr RIO.VIII-0120-726/11 Składu 
Orzekającego RIO w Olsztynie z dnia 5 grudnia 2011r. pozytywnie opiniującą moŜliwość 
sfinansowania przez Miasto Kętrzyn deficytu budŜetu w wysokości 1.000.000, 00 zł 
przedstawionego w projekcie uchwały budŜetowej na 2012r.Uchwała RIO stanowi zał.nr 16 do 
protokołu. 
 
6.2.3.Przewodniczący Stanisław Wachnik poprosił o odczytanie stanowisk klubów radnych. 
 
Przewodniczący Klubu Radnych „Kętrzyn 2000” Dariusz Duczek odczytał opinię Klubu Radnych 
Kętrzyn 2000, stanowiącą zał.nr 17 do protokołu. 
 
Przewodniczący Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości Tomasz Komorowski odczytał opinię 
Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości, stanowiącą zał.nr 18 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej Urszula Baraniecka odczytała opinię 
Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej, stanowiącą zał.nr 19 do protokołu. 
 
6.2.4.Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik odczytał opinie stałych komisji Rady Miejskiej – 
zgodnie z zał.nr 20 do protokołu. 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Bućko poinformował, Ŝe Komisja zgłosiła wniosek o zdjęcie 
kwoty 40.000 zł z zadania inwestycyjnego Pt. dokumentacja projektowa ulicy Targowej wraz z 
sieciami i przeznaczyć tę kwotę na koncepcję zagospodarowania placu przy dworcu PKP.  
PowyŜsza poprawka Komisji została pozytywnie zaopiniowana przez Burmistrza Miasta. 
Wniosek Komisji i opinia Burmistrza Miasta stanowią odpowiednio zał.nr 21 i 22 do protokołu. 
 
6.2.5.Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik odczytał stanowisko Burmistrza Miasta w 
sprawie opinii Komisji Rady, zgodnie z zał.nr 23 do protokołu. 
 
6.2.6.Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik otworzył dyskusję nad poprawkami do budŜetu i 
poinformował, Ŝe następnie zostaną one poddane pod głosowanie. 
 
Radny Dariusz Duczek poinformował, Ŝe sprawy zostały omówione przy Wieloletniej Prognozie 
Finansowej, a zadania ujęte w prognozie zawierają się w budŜecie. 
 
Radny Krystian Abramowicz zadał pytanie, czy nie naleŜałoby się jednak zastanowić nad 
pozostawieniem w budŜecie Miasta kwoty 50.000zł przewidzianej na modernizację budynku 
Szkoły Muzycznej. 
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Wiceprzewodniczący Rady Rafał Rypina podzielił się refleksją na temat projektu budŜetu i 
poinformował, Ŝe budŜet jest  skrojony na miarę moŜliwości naszego Miasta. W budŜecie 
zostało ujętych sporo inwestycji drogowych. Jednocześnie wyraził nadzieję, Ŝe Rada 
pozytywnie rozpatrzy złoŜony przez niego projekt uchwały, która umoŜliwi rozszerzenie oferty 
w zakresie opieki na dziećmi do lat 3. 
 
Radny Andrzej Niedźwiecki poinformował, Ŝe budŜet skrojony na miarę moŜliwości, ale 
najbardziej kontrowersyjna sprawa to podniesienie podatków i arbitralna decyzja burmistrza, 
aby pozyskane w ten sposób środki finansowe przeznaczyć w całości na modernizacje dróg. 
Wszyscy zdają sobie sprawę, Ŝe potrzeb jest wiele. Radny dodał, Ŝe zrezygnowanie z zakupu 
mieszkań  i przeznaczenie tych środków na remonty lokali komunalnych nie zwiększy materii 
mieszkaniowej. Z tych względów będzie mu trudno poprzeć ten budŜet. 
 
Radny Dariusz Duczek zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w powyŜszej sprawie. 
W chwili zarządzenia głosowania na Sali obecnych było 21 radnych. „Za” zamknięciem dyskusji  

głosowało 15 radnych, 0 „przeciw”,6 „wstrzymało się od głosu. 

Dyskusja została zamknięta. 
 
Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik poddał pod głosowanie poprawkę Burmistrza Miasta w 
brzmieniu, jak w załączniku nr 14 do protokołu. 
W chwili zarządzenia głosowania na Sali obecnych było 21 radnych. „Za” przyjęciem poprawki 

głosowało 16 radnych, 0 „przeciw”,4 „wstrzymało się od głosu.Jedna osoba nie wzięła udziału w 

głosowaniu. 

Poprawka została przyjęta. 
  
6.2.7.Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik poddał pod głosowanie uchwałę. 
Uchwała Nr XXIII/126/11 w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Kętrzyn na rok 
2012 wraz poprawką – zał.nr 24 – została podjęta. 
W chwili zarządzenia głosowania na Sali obecnych było 21 radnych. „Za” podjęciem uchwały  

głosowało 21 radnych, 0 „przeciw”,0 „wstrzymało się od głosu. 

 
 6.3.Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik odczytał projekt uchwały o zmianie uchwały Rady 
Miejskiej w Kętrzynie Nr LIX/307/09 z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie współdziałania Gminy 
Miejskiej Kętrzyn z innymi jednostkami samorządu terytorialnego prowadzącymi szkoły w 
zakresie dotyczącym zorganizowania nauczania religii Kościoła Chrześcijan Baptystów oraz 
poinformował, Ŝe Komisje Rady projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie. 
 
Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 
Uchwała Nr XXIII/127/11 uchwały o zmianie uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie Nr 
LIX/307/09 z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie współdziałania Gminy Miejskiej 
Kętrzyn z innymi jednostkami samorządu terytorialnego prowadzącymi szkoły w 
zakresie dotyczącym zorganizowania nauczania religii Kościoła Chrześcijan 
Baptystów – zał.nr 25 – została podjęta. 
W chwili zarządzenia głosowania na Sali obecnych było 21 radnych. „Za” podjęciem uchwały  

głosowało 21 radnych, 0 „przeciw”,0 „wstrzymało się od głosu. 

 

6.4. Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik odczytał projekt uchwały w sprawie wykazu 
wydatków budŜetu Miasta Kętrzyn, które w 2011r. nie wygasają z upływem roku budŜetowego 
oraz poinformował, Ŝe Komisje Rady projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie. 
 
Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 
Uchwała XXIII/126/11 w sprawie wykazu wydatków budŜetu Miasta Kętrzyn, które 
w 2011r. nie wygasają z upływem roku budŜetowego – zał.nr 26 – została podjęta. 
W chwili zarządzenia głosowania na Sali obecnych było 21 radnych. „Za” podjęciem uchwały  

głosowało 21 radnych, 0 „przeciw”,0 „wstrzymało się od głosu. 

 
6.5. Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik odczytał projekt uchwały o uchyleniu uchwały Nr 
XVII/100/11 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 27 października 2011r. w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej  Województwu Warmińsko-Mazurskiemu na realizację modernizacji i 
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rozbudowę Regionalnego Systemu Informacji Publicznej oraz poinformował, Ŝe Komisje Rady 
projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie. 
 
Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 
Uchwała Nr XXIII/129/11 o uchyleniu uchwały Nr XVII/100/11 Rady Miejskiej w 
Kętrzynie z dnia 27 października 2011r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej  
Województwu Warmińsko-Mazurskiemu na realizację modernizacji i rozbudowę 
Regionalnego Systemu Informacji Publicznej – zał.nr 27 – została podjęta. 
W chwili zarządzenia głosowania na Sali obecnych było 21 radnych. „Za” podjęciem uchwały  

głosowało 21 radnych, 0 „przeciw”,0 „wstrzymało się od głosu. 

 
6.6. Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2011–2014 oraz 
poinformował, Ŝe Komisje Rady projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie. 
 
Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 
Uchwała Nr XXIII/130/11 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2011–2014 – zał.nr 28 – została podjęta. 
W chwili zarządzenia głosowania na Sali obecnych było 21 radnych. „Za” podjęciem uchwały  

głosowało 21 radnych, 0 „przeciw”,0 „wstrzymało się od głosu. 

 
6.7. Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik odczytał projekt uchwały o zmianach w budŜecie 
oraz poinformował, Ŝe Komisje Rady projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie Ponadto 
poinformował, Ŝe do projektu uchwały wpłynęła autopoprawka Burmistrza Miasta, która 
stanowi za.nr 29 do protokołu. 
 
Skarbnik Miasta Władysław Litwinowicz przedstawił uzasadnienie proponowanych zmian w 
autopoprawce i dodał, Ŝ była ona omówiona na posiedzeniach Komisji Rady. 
  
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie poprawkę do zmian w budŜecie. 
W chwili zarządzenia głosowania na sali obecnych było 21 radnych. „Za” przyjęciem poprawki  

głosowało 21 radnych, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymało się” od głosu.   

  
Uchwała Nr XXIII/131/11 o zmianach w budŜecie miasta – wraz z autopoprawką – 
zał.nr 30 – została podjęta. 
W chwili zarządzenia głosowania na sali obecnych było 21 radnych. „Za” podjęciem uchwały  

głosowało 21 radnych, 0 „przeciw”,0 „wstrzymało się” od głosu.   

 
Ad.pkt 7 Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 
Radna Helena Szymkiewicz poinformowała, Ŝe jest pod wraŜeniem wydanego przez Urząd 
Miasta kalendarza na 2012r. 
 
Radna Urszula Baraniecka podziękowała za wywieszone banery od Burmistrza i od Rady. 
 
Radny Andrzej Niedźwiecki złoŜył następujące oświadczenia w sprawach: 

1) publicznych przeprosin od radnego Romana Świtaja – zał.nr 31. 
2) publicznych przeprosin od radnej Haliny Piaseckiej – zał.nr 32. 
3) w sprawie wypowiedzi radnego Stanisława Iwaniuka po sesji w dniu 22.12.2011r. – 

zał.nr 33. 
 
 
Przewodniczący rady Stanisław Wachnik udzielił  głosu radnemu Stanisławowi Iwaniukowi i 
poprosił o mówienie do mikrofonu. 
 
Radny Stanisław Iwaniuk - „mam donośny ma głos, tak jak łapy, panie  i panowie, widzicie mój 
brzuszek i jak mogę zmieścić się w korytarzu tak na marginesie. Kolego (zwracając się do 
radnego Andrzeja Niedźwieckiego)chciałem ci tylko powiedzieć, czy przypominasz  sobie 
incydent, kiedy byłem w słuŜbie i pojechałem słuŜbowo do Komendy Wojewódzkiej w Olsztynie 
na prośbę twojej bliskiej rodziny by zabrać ciebie z akademika przy ul.Niepodległości. Zrób 
sobie  rachunek sumienia i moŜesz wtedy sobie mówić o moralności”. 
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Radny Andrzej Niedźwiecki – „nie rozumiem”. 
 
Radny Stanisław Iwaniuk – „przypomnisz sobie, jeszcze byłeś kawalerem, pani Małgosia – 
rozumiemy  ? na parterze? To więc przeanalizuj i spójrz sobie sam w lusterko, co ty narobiłeś. 
Dziękuję”.  
 
 
Z-ca Burmistrza Andrzej Degórski podziękował Radzie za uchwalenie budŜetu oraz mając na 
uwadze fakt, iŜ jest to ostatnia sesja w tym roku podziękował radnym za cały rok pracy, dla 
niego szczególny, ze względu na objęcie stanowiska Zastępcy Burmistrza. ZłoŜył wszystkim 
Ŝyczenia Szczęśliwego Nowego Roku, sukcesów oraz spełnienia marzeń. 
 
Ad.pkt 8 Przyjęcie protokołu Nr XXII/11 z dnia 22 grudnia 2011r 
Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik poinformował, Ŝe do protokołu XXII/11 z dnia 22 
grudnia 2011r.   nie zgłoszono poprawek, w związku z czym poddał go pod głosowanie. 
W chwili zarządzenia głosowania na sesji obecnych było 21 radnych. „Za” przyjęciem protokołu 

głosowało 21 radnych, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymało się” od głosu. 

Protokół został przyjęty. 
 
Ad.pkt 9 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Stanisław Wachnik 
zamknął XXIII sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 
Teresa Dudzińska 


